

No. 38473

May 23, 2019

Le 23 mai 2019

BETWEEN:

ENTRE :

Cynthia Rebecca Delores LeRoy

Cynthia Rebecca Delores LeRoy

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

Century Services Corp.

Century Services Corp.

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA44913, 2018 BCCA 279, dated July 10, 2018, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA44913, 2018 BCCA 279, daté du 10 juillet 2018, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

J.S.C.C.

J.C.S.C.